
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 15. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 736
Ministeren bedes oplyse, hvor mange af de deltagende embedsmænd, som
var med på netværksdagen den 31. marts 2017, der arbejder i ministeriet med
MRSA-problematikken, jf. artikler i Ekstra Bladet den 9. maj 2017, og ministe-
ren bedes endvidere oplyse, hvorvidt de tilsyneladende tætte bånd mellem
embedsmænd og Landbrug & Fødevarer har haft indflydelse på det arbejde,
der pågår omkring indgreb mod MRSA.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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